
Vangažu pilsētas iedzīvotāju konsultatīvā padome 

Jautājumi 17.02.2025. iedzīvotāju sapulcei Vangažos 

 

1. Cik tālu ir virzība ir Dārzu, Saules un Parka ielas rekonstrukcijai, projektēšana ir pabeigta, kāda ir 

ši projekta virzības gaita? 

2. Vidzemes 13 un Vidzemes 15 pagalma/stāvvietu rekonstrukcija, vai 2025 gadā tas kā solīts tiks 

realizēts? 

3. Strauta pļavas rekonstrukcijas projekts, kāda virzība ir notikusi šim projektam? 

4. Par gājēju pārejas ierīkošanu uz Vidzemes un Siguldas ielas stūra, pie Lats veikala. Šajā vietā ir 

aktīva gājēju plūsma no autobusa pieturas, īpaši rītos un vakaros un ielas šķērsošana šajā vietā 

nav droša. Priekšroka šķērsojot ielu no autobusa pieturas tiek dota auto, nevis gājējiem. Šis 

jautājums no iedzīvotāju padomes dienaskārtībā arī ir jau trešo gadu. Vai ir veikts profesionāls 

satiksmes drošības eksperta izvērtējums šai vietai? Ja jā, tad kurš un kad to ir veicis? Tāpat 

nepieciešams atjaunot gājēju pāreju marķējumu vietās kur tas ir izdzisis un legalizēt tur, kur tās 

nav, bet pēc loģikas un satiksmes drošības būtu jābūt. (Pie šosejas, pie Straujupītes tiltiņa, pie Lats 

veikala) 

5. Izveidot bruģa/asfalta celiņu gar stadionu no Straujupītes tiltiņa līdz tenisa kortiem. Gājēji, t.s. 

skolnieki ir spiesti regulāri tur brist par dubļiem, lai dotos uz skolu u.c. Vai ir bijusi virzība šajā 

jautājumā? 

6. Atgādinājums par gājēja celiņu izveidošanu/atjaunošanu Smilšu ielas abās pusēs no Straujupītes 

tilta līdz Parka ielai. Vienā pusē gājēju celiņa vispār nav, otrā pusē ir ļoti šaura ietve. Tā ir bīstama 

un nedroša vieta gājējiem. Vai ir plānoti konkrēti darbi? 

7. Par sporta laukuma un bērnu laukuma pie ezera uzturēšanu un nākotnes plāniem – līgums ar 

īpašnieku ir līdz 2025.gadam, bet pašvaldība šo jautājumu aktualizēs, kad būs skaidrība ar 

jaunajiem īpašniekiem. Vai ir notikušas sarunas ar šo zemju īpašniekiem? 

8. Par atkritumu laukuma ar stāvlaukumu pie Vidzemes 15 – projekts plānots 2025 gadā. Vai ir/nav 

aizķeršanās, vai projekts tiks realizēts 2025 gadā? 

9. Lielgabarīta atkritumu laukums Vangažos, vai ir notikusi virzība šajā jautājumā? 

10. Elektroauto uzlādes vieta Vangažos Tirgus laukumā, cik tālu ir šis projekts? 

11. Par Straujupītes atgriešanu dabiskā gultnē, nojaucot aizsprostu, finansējumam var izmantot 

Eiropas fondus. L.Lielbārdis – jāveic iedzīvotāju aptauja vai atsakāmies no strūklakas.(strūklaka 

šovasar vispār nav strādājusi) Vangažu IKP - nepieciešams noskaidrot vai Straujupītes aizsprosts ir 

funkcionāls un sniegt atzinumu. Kāda virzība ir šiem jautājumiem, vai aptauja ir notikusi? 

12. Vangažu skolas kāpņu telpā ir plānots remonts, ir izsludināts iepirkums. Pirmā Iepirkumu kārta ir 

noslēgusies, tūlīt tiks izsludināta otrā kārta. Kāda ir virzība/rezultāti? 

13. Par ventilācijas atjaunošanu/uzlabošanu Vangažu skolā, vai ir kādi jaunumi šajā sakarā, vai ir 2025 

budžetā šie darbi paredzēti? 



14. Jautājums par atkritumiem! Cik bieži izved šķirojamos atkritumus Vangažos (īpaši kartons), jo tie 

ilgstoši konteinerā stāv ar kaudzi neizvesti, kā rezultātā klimata un garāmgājēju ietekmes rezultātā 

sāk pārvērsties par nešķirojamiem. 

15. Ko SIA Vilkme kā Vangažu Sildspēka akciju turētājs ir darījusi, lai nepieļautu apkures tarifa kāpumu 

ar 01.03.2025. Ņemot vērā, ka ~90% apkuri Vangažos nodrošina ar šķeldu. Jautājums ir tāpēc, ka 

Vangažu apkures tarifs tiek rēķināts pēc gāzes cenas. Vai varat to izskaidrot un ko kā kapitāla daļu 

turētājs plānojat darīt Vangažu iedzīvotāju labā, lai šo apkures tarifu samazinātu. Vai ir iesniegts 

SPRK iesniegums par tarifa aprēķina metodikas maiņu, vai citas darbības, kuras ir vērstas uz 

iespēju tarifu samazināt. 

 


